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PROTOKOLL OG-SKARABORG  

Torsdag 24 november 2022 kl. 10.00 

Brevikens Hotell och Konferens 

 

Mötet började med kaffe och fralla 

1. Jan-Olof Sannö förklarar mötet öppet 

 

2. Närvarande klubbar är Brevikens GK, Billingens GK, Falköpings GK, Lidköpings GK, 

Lundsbrunn GK, Läckö GK, Mariestad GK, Skövde GK, Töreboda GK.  

 

3. Jan-Olof Sannö valdes till ordförande för mötet 

 

4. Kjell Johansson valdes till sekreterare för mötet 

 

5. Perry Kjellquist och Bonny Illerås valdes till justeringsmän 

 

6. Dagordning godkändes 

 

7. Inga inkomna skrivelser 

 

8. Rapport från OG 2022 Läckö GK 

Läckö GK lämnade en ekonomisk rapport. Totalt var det 798 starter under 2022. Intäkterna 

slutade på 24 993 kr och kostnaderna till 23 765 kr. Överskottet på 1 318 kr sänds över till 

nästa års arrangör Brevikens GK. 

 

9. Inka Danehammar, kassör i Brevikens GK, valdes till ekonomiansvarig för OG 2023 

 

10. Jan-Olof Sannö valdes till resultatansvarig för OG 2023 

 

11. Tävlingsbestämmelserna genomgicks  

Spelare har rätt att själv välja från vilket tee han vill spela vid varje tävling.  

Priser till de 10 bästa i varje klass i den för spelåret sammanlagda poängtävlingen . 

 

12. Ingen ändring av klassindelning. A-klass med hcp upp till 17,9 och B-klass med hcp från 18,0 

och uppåt. Den klass man blir tilldelad spelar man i resten av säsongen. Spelare uppmanas 

att kontrollera klass och tee på scorekortet för start.  

 

 

13. Poängfördelning individ och lag 

Samma som tidigare år. 
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14. Spelordning och spelprogram 

Godkändes med reservation att kolla med Hökensås. Se bilaga.  

Speldagar för OG golfen är torsdagar. 

Sen tidigare gäller att OG-tävlingar under juli bör undvikas.  

 

15. Greenfee 200 kr och tävlingsavgifter 50 kr gäller för 2023.  

Inga greenfeebiljetter, VGF- och SGF- kort eller typ Skaraborgsgolfaren och liknande 

samarbeten gäller. 

 

16. Övriga frågor 

Försök att lotta klubbvis för samåkningens skull. Lägg även klubbar med kort resväg i början 

på dagen. 

Beslutades att inte ta in fler klubbar i dagsläget.  

 

17. Mötet avslutades 

 

 

-------------------------------------------------  ----------------------------------------------------- 

Jan-Olof Sannö   Kjell Johansson 

Ordförande   Sekreterare  

 

 

-------------------------------------------------  ----------------------------------------------------- 

Perry Kjellquist   Bonny Illerås 

Justerare    Justerare  

 

 

 


